
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 189
Hvor stor en andel (i pct.) af faldet i antallet af kontanthjælpsmodtagere (kon-
tanthjælp, uddannelseshjælp og integrationsydelse) på 16.200 fuldtidsperso-
ner fra april 2016 til august 2017 (jf. nyhed på BMs hjemmeside af 18. decem-
ber 2017) kan ifølge Beskæftigelsesministeriet tilskrives følgende faktorer:
•Konjunkturerne
•Faldet i tilgangen af flygtninge til Danmark
•Indførelsen af kontanthjælpsloftet, integrationsydelsen og 225-timers-reglen
•Andet

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leif Lahn Jensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Leif.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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